
Referat FAU møte 16. Januar, 20:00, Apeltun Skole 

Tilstede: 

Stine Øvsthus, Anette Baartvedt, Linn-Terese Brekkhus, Rune Thorson, Birgitte Madsen, Ann-Christine 

Eide Stokkevåg, Eirik Husabø (ref), Hilde Pedersen, Lise Caballero, Hilde Støle Pettersen, Janne Greve 

Gaasland (rektor) 

 

1. Rektor informerer 

Rektor orienterte om temaer som er på agendaen til skolen;  

- Generelle ordensregler. Skolen jobber med at alle elevene skal være på plass i tide, ta vare på 

skolens utstyr og språkbruk. Skolen er opptatt av tydelige grenser i en læringssammenheng. Det 

går også inn i det temaet skolen jobber med, “den autoritative voksne”.  

- Skolen feirer bursdag i år. Det markeres i februar for skolens elever, samt en større markering i 

mai. Sistnevnte åpnes for alle.  

- Skolens ansatte drar på studietur til Oslo i januar. De skal til Høvik, Ringstabekk og Eikeli for å se 

hvordan jobbe mer temabasert og tverrfaglig. SFO skal få inspirasjon til hvordan gjøre SFO mer 

attraktivt også for eldre elever. FAU heier på initiativet. 

 

2. Kvalitetsoppfølging i skolen 

Rektor informerte om prosessen med kvalitetsoppfølging i skolen. Rektor og FAU diskuterte hva det vil 

bety med medvirkning opp mot foreldremøtene som pågår. Rektor informerte videre om hvordan 

skolen jobber med ulike temaer blant de ansatte og elevene opp mot møtet 20. mars.  

 

3. FAU sin økonomi 

Økonomileder tok opp at FAU har penger på konto, og vi tok en kjapp diskusjon på hvordan disse 

pengene kan brukes. FAU har som målsetning om å bidra til aktiviteter og utstyr på skolen.  

 

4. Trafikksituasjon 

Bergen kommune skal oppgradere Apeltunvegen. Leder har tatt kontakt med kommunen for å få mer 

informasjon. FAU opplever ikke store utfordringer i Apeltunvegen fra skolen – mot Tranevegen. Det er 

utfordringer i gang- og sykkelfeltet mot Kronåsen.  

 

5. Eventuelt 

I ettertid av møtet har FAU diskutert støtte av skidag på Spond. Det ble vedtatt at FAU skal støtte 6. og 

7. trinn i år - og deretter 6. trinn påfølgende år. 

Rett før møtet ble “Håndbok i foreldreengasjement” publisert på skolens nettsider. Den beskriver 

hvordan foreldre kan engasjere seg gjennom skoletiden på Apeltun. 


